



شاورما أبو العبد

SHAWARMA ABU AL ABID

MENU

منه هونو بلسه الحكاية...

The tale started from here....



AL ABID

SHAWARMA ABU

Every bite tells a story of
the Levant.

كل لقمة بتخبرك حكاية عن الشام.



THE TALE OF ABU AL ABID

Shawarma Abu Al Abid is more than just shawarma, and more than just a name inspired by a beloved personality. It represents a rich legacy that takes us back to the heart of the Levant and stirs nostalgic memories of shared meals with loved ones. Its flavor is truly unique, unlike any other shawarma, infused with the aromas of old Damascus and the deep, familiar taste passed down through generations, as familiar as daily bread.

When we opened Shawarma Abu Al Abid Restaurant, it was a moment of great joy for us. We were proud to share this timeless culinary tradition with our valued customers, many of whom longed to relive the original taste of Damascus. Although distance once separated us from our roots, we brought that experience back to life, drawing on the beauty and spirit of Damascus.

Today, Shawarma Abu Al Abid thrives in various branches in the heart of Dubai — a city that celebrates tradition, success, and cosmopolitan values.



حكاية أبو العبد

شاورما أبو العبد ليست مجرد شاورما، وليست مجرد اسم مستوحى من شخصية محبوبة، بل هي إرث غني يعيدنا إلى قلب بلاد الشام ويوقظ فينا ذكريات دافئة لوجبات تشاركناها مع من نحب. نكهتها فريدة من نوعها لا تشبه أي شاورما أخرى، ممزوجة بعطر أحياء دمشق القديمة وطعم أصيل توارثته الأجيال، مألوف كخبزنا اليومي.

عندما افتتحنا مطعم شاورما أبو العبد، شعرنا بفرح كبير، لأننا استطعنا مشاركة هذا الإرث العريق مع ضيوفنا الأعزاء الذين لطالما اشتاقوا لتجربة الطعم الأصلي لدمشق. ورغم أن المسافات باعدت بيننا وبين جذورنا، إلا أننا استطعنا أن نعيد هذا الطعم للحياة، مستلهمين من جمال وروح دمشق.

اليوم، يزدهر شاورما أبو العبد من خلال أفرعه في قلب دبي — المدينة التي تحتضن التقاليد، والنجاح، والانفتاح العالمي.



ABU AL ABID'S HOUSE

Khartoushet Abu Al ABid

8.00
AED

Finger-sized pure lamb shawarma, pickled turnip, rolled in Saj bread with side tahini.

خرطوشة أبو العبد

شاورما الغنم الصافي بحجم الإصبع، مخلل اللفت بخبزة الصاج. تقدّم مع طحينة ومخلل جانبي.



Classic Lamb Shawarma

26.00
AED

Pure lamb shawarma, parsley-onion mix, pickled turnip, and tahini, wrapped in soft Saj or Lebanese bread.

شاورما الغنم الكلاسيكية

شاورما الغنم الصافي، بيواظ، مخلل اللفت، والطحينة، بخبزة الصاج أو الخبز اللبناني.



Kibbeh Shawarma Sandwich

14.00
AED

A crunchy kibbeh shell filled with pure lamb shawarma, turnip pickles. tahini, parsley-onion mix on the side.

سندويشة كبة شاورما

كبة مقرمشة محشوة بشاورما اللحم الغنم الصافي، مخلل اللفت، تقدّم مع طحينة، وبيواظ.



Samoon Lamb Shawarma

38.00
AED

Extra lamb, parsley-onion mix, pickled turnip, and tahini, all in Samoon bread, with fries on the side.

شاورما غنم سمّون

لحم غنم إضافي، بيواظ، مخلل اللفت، والطحينة بخبزة السمون، مع بطاطس مقلّية جانبية.



ABU AL ABID'S HOUSE

Lamb Bites

29.00
AED

Four pitas stuffed with pure lamb shawarma, with turnip pickles, tahini, parsley-onion mix, and fries on the side.

لامب بايتس

أربع قطع بيتا بشاورما الغنم الصافي، مخلل اللفت، طحينة، بيواظ. تقدّم مع بطاطس مقلّية.



Arabic Lamb Shawarma

48.00
AED

Slices of lamb shawarma sandwich, served with parsley-onion mix, turnip pickles, tahini, fries, and Muhammara bread on the side.

شاورما غنم عربي

سندويشة شاورما الغنم الصافي مقطعة، تقدّم مع بيواظ (مزيج البقدونس والبصل)، مخلل اللفت، الطحينة، بطاطس مقلّية وخبزة المحمّرة.



Lamb Shawarma Meal Single

32.00
AED

Pure lamb shawarma with parsley-onion mix, turnip pickles, tahini sauce, and saj bread.

وجبة شاورما غنم مفرد

شرائح لحم الغنم الصافي. تقدّم مع بيواظ، مخلل اللفت، طحينة، وخبزة الصاج.



Double Lamb Shawarma Meal

48.00
AED

Slices of pure lamb shawarma with parsley-onion mix, turnip pickles, tahini, and saj bread.

وجبة شاورما غنم دبل

شرائح لحم الغنم الصافي مع بيواظ، مخلل اللفت، طحينة، وخبز الصاج.



U M A L A B I D ' S H O U S E

Khartoushet Um Al Abid

7.00
AED

Four pitas stuffed with pure lamb shawarma, with turnip pickles, tahini, parsley-onion mix, and fries on the side.

خرطوشة أم العبد

لفائف بحجم الإصبع من شاورما الدجاج بخبزة الصاج، مع مخلل الخيار، وكريم الثوم.



Classic Chicken Shawarma

22.00
AED

Chicken shawarma, pickles, and garlic cream wrapped in Saj or Lebanese bread.

شاورما دجاج كلاسيكي

شاورما دجاج، مخلل، وكريم الثوم ملفوفة في خبز الصاج أو الخبز اللبناني.



Samoon Chicken Shawarma

32.00
AED

Samoon bread stuffed with chicken, pickles, garlic cream with side fries.

شاورما دجاج سمّون

شاورما دجاج بخبز السمّون، المخلل، وكريم الثوم مع بطاطا مقلّية جانبية



Chicken Bites

24.00
AED

Four pitas stuffed with chicken shawarma, pickled cucumbers, garlic cream, with side fries.

تشيكّن بايتس

أربع قطع بيتا بشاورما الدجاج، مخلل الخيار، كريم الثوم، وبطاطس مقلّية جانبية.



U M A L A B I D ' S H O U S E

Arabic Chicken Shawarma

38.00
AED

Chicken shawarma sandwich sliced and served with pickled cucumbers, garlic cream, and side fries.

شاورما دجاج عربي

سندويشة شاورما الدجاج مقطعة، تقدم مع مخلل الخيار، كريم الثوم، والبطاطس المقلية.



Chicken Shawarma Meal

38.00
AED

Slices of chicken shawarma, paired with pickles, garlic cream, fries, and saj bread.

وجبة شاورما دجاج

شرائح شاورما الدجاج، مع المخللات، كريم الثوم، البطاطس المقلية، مع خبز صاج.



S H A W A R M A A B U A L A B I D



Kibbeh Shawarma



Our delicious Bites



شاورما أبوالمعبد

SHAWARMA ABU AL ABID

أبوالمعبد



ABU AL ABID'S COMBO

Arabic Shawarma Mix

42.00
AED

Sliced lamb shawarma sandwich, sliced chicken shawarma sandwich. Served with pickles, coleslaw salad, tahini, garlic cream, fries and muhammara bread.

وجبة عربي ميكس

سندويش شاورما لحم غنم مقطع، سندويش شاورما دجاج مقطع، يُقدّم مع بيواظ، مخلل، سلطة كولسلو، الطحينة وكريم الثوم، بالإضافة إلى بطاطس مقلية وخبز المحمرة.



Mix Shawarma Plate

54.00
AED

Slices of lamb shawarma, slices of chicken shawarma. comes with parsley-onion mix, pickles mix, coleslaw salad, tahini, garlic cream, fries and muhammara bread.

طبق شاورما ميكس

شرائح شاورما لحم الغنم، شرائح شاورما دجاج. يُقدّم مع بيواظ، تشكيلة مخلل، سلطة كولسلو، الطحينة وكريم الثوم، بالإضافة إلى بطاطس مقلية وخبز المحمرة.



Lamb Kharatish

140.00
AED

12 Finger-sized lamb Shawarma. Served with turnip pickles, tahini, fries, and 2 drinks of choice.

خراطيش غنم

12 رول شاورما لحم الغنم بحجم الإصبع. تقدّم مع مخلل اللفت، طحينة، بطاطس مقلية، ومشروبان من اختيارك.



Chicken Kharatish

120.00
AED

12 Fresh finger-sized chicken shawarma. comes with mixed pickles, garlic cream, fries, and 2 drinks of choice.

خراطيش دجاج

12 رول شاورما دجاج بحجم الإصبع، تشكيلة مخلل، كريم الثوم، بطاطس مقلية، ومشروبان من اختيارك.



Mix Kharatish

130.00
AED

12 Finger-sized (6 chicken, 6 Lamb). comes with pickles mix, tahini, garlic cream, fries, and 2 drinks of choice.

خراطيش ميكس

12 رول شاورما (6 دجاج، 6 لحم غنم). تقدّم مع تشكيلة مخلل، طحينة، كريم الثوم، بطاطس مقلية، ومشروبان من اختيارك.



CHICKEN DISHES

Chicken Zinger Meal

45.00
AED

Four spicy chicken breasts with cheddar cheese, coleslaw, garlic cream, fries, pickles.

وجبة دجاج زينجر

أربع قطع من صدر الدجاج الحار مع جبنه شيدر، كولسلو، كريم الثوم، بطاطس مقلية، مخلل.



Crispy Chicken Meal

40.00
AED

Four pieces of fried chicken breasts, coleslaw, garlic cream, fries, pickles.

وجبة دجاج كريسبي

أربع قطع من صدر الدجاج المقلي، كولسلو، كريم الثوم، بطاطس مقلية، مخلل.



Shish Tawouk Meal

50.00
AED

Grilled marinated chicken, served with garlic cream, pickles, coleslaw, fries, and Lebanese bread.

وجبة شيش طاووق

قطع شيش طاووق تقدّم مع كريم الثوم، مخلل، كولسلو، بطاطس مقلية، وخبز لبناني.



Chicken Supreme Meal

62.00
AED

2 Fried chicken roll stuffed with cheese, smoked turkey and mushrooms. Served with fries, coleslaw salad and garlic cream.

وجبة دجاج سوبريم

2 رول دجاج مقلي، محشي بالجبنه، الحبش المدخن و الفطر. يقدّم مع بطاطس مقلية، سلطة كولسلو و كريم الثوم.



SANDWICHES

Chicken Zinger Sandwich

36.00
AED

Spicy chicken with cheddar cheese, garlic cream, spicy mayo, coleslaw, tomato slices, and lettuce in Samoon bread.

سندويش دجاج زينجر

صدر دجاج حار مع جبنة شيدر، كريم الثوم، مايونيز حار، كولسلو، شرائح الطماطم، خس، بخبز السمون .



Crispy Chicken Sandwich

32.00
AED

Samoon bread sandwich with fried chicken, garlic cream, coleslaw, lettuce, and pickles inside.

سندويش دجاج كريسيبي

سندويش بخبز السمون تحتوي على دجاج مقلي، كريم الثوم، كولسلو، خس، ومخلل. يقدم مع البطاطس المقلية.



Shish Tawouk Sandwich

30.00
AED

Grilled marinated chicken in Samoon bread with garlic cream, coleslaw, pickles, with fries.

سندويش شيش طاووق

شيش طاووق مشوي في خبز سمون مع كريم الثوم، كولسلو، مخلل، وبطاطس مقلية.



Chicken Supreme Sandwich

42.00
AED

Chicken roll stuffed with cheese, turkey, and mushrooms, inside samoon bread with garlic cream, and coleslaw.

سندويش دجاج سوبريم

رول دجاج محشو بالجبنة، حبش، فطر داخل خبز السمون مع كريم الثوم، كولسلو، وبطاطا مقلية.



Fries Sandwich

14.00
AED

French fries in samoon bread with garlic cream, coleslaw salad, pickles, and ketchup

سندويش بطاطا مقلية

بطاطس مقلية بخبز السمون، مع كريم الثوم، سلطة كولسلو، مخلل، وكتشب



SALADS

28.00
AED

Beetroot Salad

Beetroots meet the fresh coriander, olive oil, a squeeze of lemon.

سلطة الشمندر

شمندر مع الكزبرة الطازجة، زيت الزيتون، مع عصرة ليمون.



20.00
AED

Coleslaw Salad

A mix of cabbage and carrots, tossed in mayonnaise.

سلطة كول سلو

مزيج من الملفوف والجزر ، مغمور في المايونيز.



Close-up shot of our Garden fresh salad

APPETIZERS

Kibbeh with Shawarma

32.00
AED

The special Abu-Al-Abid recipe, stuffed with pure lamb, and a unique blend of spices. (3pcs)

كبة أبو العبد بالشاورما

الوصفة الخاصة لأبو العبد، محشّية بلحم الغنم الصافي ومزيج فريد من التوابل. (3قطع)



Hummus Plate

22.00
AED

Made from blended chickpeas, tahini, lemon, and garlic.

صحن حمّص

مصنوع من الحمص المهروس، الطحينة، الليمون، والثوم.



Hummus with Lamb Shawarma

38.00
AED

Hummus topped with our signature pure lamb shawarma.

حمّص مع شاورما غنم

حمص بشاورما اللحم الصافي المميزة لدينا.



Hummus with Chicken Shawarma

34.00
AED

Hummus with chicken shawarma.

حمّص مع شاورما دجاج

حمص ممزوج بقطع من شاورما الدجاج المتبلّة الطريّة.



Yalangi

22.00
AED

Stuffed grape leaves with rice, herbs, and a touch of lemon. (6pcs)

يلانجي

ورق عنب محشي بالأرز والأعشاب مع لمسة ليمون. (6قطع)



A P P E T I Z E R S

Fries Plate

Golden, crispy fries served hot and fresh.

18.00
AED

طبق بطاطا مقلية

بطاطس مقلية ذهبية، تُقدم ساخنة وطازجة.



Garlic Cream

Perfect for dipping over your favorite dishes.

12.00
AED

كريم الثوم

مثالي للغمس بجانب أطباقك المفضلة.



Service Plate

A plate of various vegetables for sharing.

8.00
AED

صحن خدمة

طبق من الخضروات المتنوعة للمشاركة.



Muhammara Bread

Warm bread served with Muhammara sauce.

12.00
AED

خبز محمّرة

طبق من الخبز دافئ يُقدم مع صلصة المحمّرة. خضروات المتنوعة للمشاركة.



REFRESHMENTS

9.00
AED

Laban Ayran

لبن عيران



8.00
AED

Soft Drinks

مشروبات غازية



5.00
AED

Water (Small)

مياه (صغيرة)



30.00
AED

Bakdash Arabic
Ice Cream

بوظة عربي
بكداش



REFRESHMENTS

12.00
AED

Hot Tea

شاي ساخن



12.00
AED

Turkish Coffee

قهوة تركيَّة



The taste that reminds us of
Souq Al Hamidiye

أبو العبد



www.abualabid.com



Shawarma Abu Al Abid



@shawarmaabualabid



@shawarmaabualabid

Contact Us:

The Sustainable City:

+971 58 586 1137

+971 4 529 3923

Jumeirah 3:

+971 54 741 3700

+971 4 262 1889